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Organizator
spotkania

Prowadzący

Sekretarz

WYDZIAŁ KULTURY, SPORTU, TURYSTYKI I PROMOCJI

Małgorzata Wójcik - Bąk - Dyrektor Wydziału Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji

Karolina Kuk -inspektor ds. sportu i rekreacji

Przedstawiciele RS:

Ewa Sowa - Zastępca Prezydenta Miasta,
Małgorzata Wójcik - Bąk - Dyrektor Wydziału Kultury, Sportu, Turystyki
Promocji,
Karolina Kuk -inspektor ds. sportu i rekreacji,
Paweł Michalczyk - Zakładowy Klub Sportowy KLUCZEVIA,
Piotr Biernikowicz- Klub Sportowy SPÓJNIA,
Tadeusz Gutowski - Stargardzkie Stowarzyszenie Miłośników Brydża
Sportowego Brydż Star,
Julian Wójcik - Stargardzki Klub Lekkoatletyczny,
Jan Wojtaś - Klub Sportowy ATS Stargard,
Grzegorz Chudzik - Prezes Ośrodka Sportu i Rekreacji OSIR Stargard Sp. z o.o.,
Monika Szotowicz - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady
Miejskiej w Stargardzie,
Grzegorz Flas - przedstawiciel Komisji Rady Miejskiej w Stargardzie właściwej
do spraw kultury fizycznej i sportu,
Maciej Chmielewski - Stargardzkie Stowarzyszenie Cyklistów,
Krzysztof Ciach - Powiatowe Zrzeszenie Ludowe Zespoły Sportowe,
Zbigniew Krzysiek - Wiodący Międzyszkolny Ludowy Klub Sportowy „Pomorze"
Stargard,
Zbigniew żukowski - Zachodniopomorski Związek Lekkiej Atletyki,
Marek Różyczka - Lekkoatletyczny Ludowy Klub Sportowy „Pomorze" Stargard,
Mariusz Kucharczyk - Ludowy Klub Sportowy „Feniks Pesta",
Marzena Wójcik - Stargardzki Klub Morsów „Miedwianie",
Jolanta Faryńska - Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 11 w Stargardzie,
Krystian Domowicz - Klub Piłkarski „Błękitni",
Przy udziale:
Sylwia Kuleczko - Zastępca Dyrektora Wydziału Kultury, Sportu, Turystyki i
Promocji
Marta Lewandowska- Felisiak - inspektor ds. budżetu w Wydziale Kultury,
Sportu, Turystyki i Promocji

1.
2.

3.
4.
5.
6.

7.
8.
9.
10.

11.

Uczestnicy I 12.
13.
14.

15.
16.
17.
18.
19.
20.

21.

22.

1. Stwierdzenie quorum
2. Przedstawienie stanu faktycznego dotyczącego złożonych wniosków o

udzielenie wsparcia z budżetu Gminy Miasta Stargard na zadania z zakresu
rozwoju sportu na rok 2024.

3. Stanowisko Rady Sportu w kwestii wniosków złożonych po terminie -
glosowanie

4. Przedstawienie wysokości środków na rok 2024
5. Podział środków na realizację zadań z zakresu rozwoju sportu na poziomie

sportu ligowego.
6. Podział środków na realizację zadań z zakresu sportu - imprezy o charakterze

sportowym - glosowanie
7. Informacja o wysokości środków na rok 2024 na szkolenie zawodników z

najwyższymi osiągnięciami sportowymi, tzw. ,,mistrzów sportu"
8. Przedstawienie propozycji podziału środków na szkolenie dzieci i młodzieży

przesianej przez członka Rady Sportu - Pana Marka Różyczkę
9. Omówienie zmiany kryteriów - wysokość dotacji uzależniona od długości

istnienia klubu. Dyskusja
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Spotkanie otworzyła Przewodnicząca Stargardzkiej Rady Sportu, Zastępca Prezydenta Miasta
Stargard - Pani Ewa Sowa. Stwierdzono quorum zatem spotkanie uważa się za ważne
Karolina Kuk przedstawiła stan faktyczny złożonych wnioskćw o udzielnie wsparcia flnansoweęo z
budżetu Gminy Miasta Stargard na zadania z zakresu rozwoju sportu. Podczas spotkania każdy z
członków miał możliwość wglądu do wybranego wniosku. Członkowie Rady Sportu zostali
poinformowali o ilości złożonych wnioskćw, a także o tym, iż spośród nich dwa złożono po terminie.
Z uwagi na ważność realizowania poprzez zadania z zakresu sportu celów publicznych, członkowie
Rady Sportu zawnioskowali o zmianę uchwały dotyczącej trybu finansowania sportu w taki sposób,
aby w przypadku tzw. ,,sity wyższej" pozwalała, w trybie warunkowym, na przyjmowanie wniosków

które wpłynęłyby po terminie. '
Jednocześnie Członkowie Rady opiniują pozytywnie złożone wnioski oraz w glosowaniu jawnym
większością głosów ( tj. 16 glosćw za) opowiadają się za przyjęciem wnioskćw klUbÓN:
Stargardzkiego Towarzystwa Cyklistćw oraz Wiodącego Międzyszkolnego Ludowego Klubu

Sportowego „Pomorze" Stargard.

Wysokość środków na rok 2024
Członków Rady Sportu poinformowano, że w budżecie Gminy Miasta Stargard na rok 2024
zabezpieczono następujące środki z przeznaczeniem na rozwój sportu:

, 2 030 000,00 zł - środki na zadania z zakresu rozwoju sportu na szczeblu ligowym (I

półrocze)
, 899140 zł-w tym:

- 60 000,00 zł - kwota na szkolenie „Mistrzćw Sportu", do rozdysponowania w ciągu

roku,
- 32 500,00 - imprezy o charakterze sportowym,
- 806 640,00 zł- szkolenie dzieci i młodzieży. środki zostaną przyznane na podstawie
kryterićw stanowiących załącznik do Zarządzenia Nr 33/2022 Prezydenta Miasta z dnia

02 lutego 2022.

Podział środków na sport ligowy
Przedstawiono wysokość środkćw z przeznaczeniem na zadania z zakresu rozwoju sportu.
realizowane na szczeblu ligowym. Stargardzka Rada Sportu, większością głosów pozytywnie
zaotniowała podział środkćw, Który stanowi załącznik nr 2 do niniejszego Protokołu.

Podział środków na imprezy o charakterze sportowym
W związku ze znacznym zwiększeniem w budżecie Gminy Miasta Stargard puli środkćw
przeznaczonej na zadania z zakresu rozwoju sportu, w tym: na szkolenie dzieci i młodzieży, imprezy
sportowe na rok 2024, zaproponowano aby zwiększyć pulę środkćw z przeznaczeniem na imprezy
o charakterze sportowym o 30% w odniesieniu do roku ubiegłego. Kwoty wsparcia zostały
pozytywnie zaopiniowane większością glosćw (przy 14 glosach za )i stanowią załącznik nr 3 do

niniejszego Protokołu.

,,Mistrzowie sportu"60 000,00 zł pozostaje do rozdysponowania w trakcie 2024 r. na zadania polegające na objęciu
dodatkowym szkoleniem wybitnych sportowcćw w ramach tzw. ,,Mistrzćw Sportu"

Propozycja zmian kryteriów podziału środków na sport dzieci i młodzieży.
Od 2022 r. obowiązuje podział środkćw na sport dzieci i młodzieży wg kryterió.v opracowanych
przez udziale całego środowiska sportowego. Kryteria stanowią załącznik do Zarządzenia Nr
33/2022 Prezydenta Miasta z dnia 02 lutego 2022 w sprawie ustalenia szczegółowych kryteriów
podziału środkćw z budżetu Gminy Miasta Stargard dla podmiotćw realizujących zadania w zakresie
upowszechniania kultury fizycznej i sportu przeznaczonych na szkolenie dzieci i młodzieży.
Przed spotkaniem wszyscy członkowie Rady otrzymali drogą elektroniczną do przeanalizowania
propozycję zmiany podziału środkćw na szkolenie dzieci i młodzieży, którą przygotował Pan Marek
Różyczka (propozycja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego Protokołu).
Propozycja została poparta przez 7 Czlonkćw Rady przy 12 glosach sprzeciwu (podczas
glosowania obecnych było 19 osób, Pani Monika Szotowicz opuściła spotkanie).
Pod glosowanie poddano rćwnież propozycję zmiany kryterićw w zakresie czasu działalności

klubów sportowych, tj.:
aby uzyskać wsparcie finansklub/stowarzyszenie musi prowadzić działalność sportową na terenie

Miasta Stargard co najmniej rok.
Od 1-2 lat-10% wyliczonej dotacji

3-4 lat - 30%
5-6 lat-60%
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7-8 lat-80%
Powyżej 8 lat - 100%

Powyższą zmianę pozytywnie zaopiniowało 16 osób z zastrzeżeniem, że ma ona obowiązywać w
2024 r. (3 osoby wstrzymały się od głosu).

Pani Jolanta Faryńska - Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 11 w Stargardzie, zwróciła uwagę na
konieczność uregulowania kwestii korzystania przez kluby oraz stowarzyszenia z infrastruktury
miejskiej.
Wydział Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji zwróci się do Ośrodka Sportu i Rekreacji OSiR
Stargard Sp. z o.o. oraz do szkół podstawowych o oszacowanie ponoszonych kosztów, w związku z
nieodpłatnym korzystaniem z ich infrastruktury przez kluby/stowarzyszenia. Istotnym jest
transparentne przedstawianie udzielonego wsparcia zarówno w postaci udzielanych dotacji jak i
wsparcia w postaci umożliwienia nieodpłatnego korzystania z pomieszczeń szkolnych i obiektów
będących w zarządzie OSiR Stargard Sp. z o.o

Wnioski

1. Pozytywnie zaopiniowano i przyjęto podział środków na sport ligowy.
2. Pozytywnie zaopiniowano i przyjęto podział środków na imprezy sportowe
3. Odrzucono propozycję zmiany kryteriów zaproponowaną przez Pana Marka

Różyczkę.
4. Przyjęto propozycję zmiany kryteriów w zakresie okresu działalności klubów

sportowych.
5. Wydział Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji wystąpi do OSiR i Dyrektorów Szkół

Podstawowych o oszacowanie ponoszonych kosztów w związku z nieodpłatnym
udostępnianiem infrastruktury klubom sportowym.

Sporządziła: Karolina Kuk

Zatwierdził :
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Sport Ligowy 2024

przez
koszykówki
rocze

,, ....ŁĘKITNI"
TARGARD „Upowszechnianie
ultury fizycznej poprzez
rganizację, szkolenie,
rowadzenie drużyn
espołowych w rozgrywkach
igowych w piłkę nożną w
eniorach na szczeblu
entralnvm" - I półrocze
lub Piłkarski „BŁĘKITNI"
Upowszechnianie kultury
izycznej w zakresie piłki nożnej
ekcji żeńskiej oraz udział w

·ozgrywkach ligowej sekcji
eńskiei"
.akładowy Klub Sportowy
LUCZEVIA

„Wspieranie, upowszechnianie
kultury fizycznej i promocja w
zakresie rozgrywek ligowych

iłki nożnel" - I półrocze
Młodzieżowy Klub Sportowy
AKADEMIA SIATKÓWKI
„Udział Klubu MKS Stargardzka
Akademia Siatkówki w
rozgrywkach ligi piłki siatkowej
kobiet na rzecz promocji miasta
Stargard na arenie wojewódzkiej
i oqólnooolskiei

Załącznik nr 2 do

Protokołu Stargardzkiej Rady Sportu z dnia 27.12.2023 r.

-
650 000,00 zł

30 000,00 zł

100 000,00 zł

2 030 000,00 ZŁ
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Załącznik nr 3 doImprezy 2024 Protokołu Stargardzkiej Rady Sportu z dnia 27.12.2023 r.

Klub Sportowy ATS Stargard
Organizacja XXI
Międzynarodowego Turnieju
Tenisa Stołowego Miast
Partnerskich
Stargardzki Klub I 5 200,00 zł
Lekkoatletyczny - Cykl biegów
Grand Prix Stargardu „Cztery
Porv Roku"
Stargardzkie Towarzystwo
Cyklistów -
Dofinansowanie w roku 2024
imprez sportowych
organizowanych przez
Stargardzkie Towarzystwo
Cyklistów oraz wsparcie
aktywności sportowej wśród
seniorów w kolarstwie
Uczniowski Klub Sportowy
Valiant Jiu Jitsu Kings -
„Dofinansowanie organizacji VI I
Mistrzostw Polski z Brazylijskim I 2 600,00 zł
Jiu Jitsu dla dzieci i młodzież··"
Uczniowski Klub Sportowy I 2 600,00 zł
Valiant Jiu Jitsu Kings -
„Dofinansowanie organizacji VII
Pucharu Polski w Brazylijskim
Jiu Jitsu dla dzieci i młodzież··"
Towarzystwo Przyjaciół I 6 500,00 zł
Młodzieżowego Domu Kultury
Upowszechnianie i rozwój
sportów wodnych wśród dzieci
poprzez organizację wydarzeń
żeglarsko-regatowych
Stargardzkie Stowarzyszenie I 3 900,00 zł
Miłośników Brydża
Sportowego „Brydż-Star" -
cykl imprez:
VI Ogólnopolski Turniej Par
imienia Jana Chojankowskiego
XXXIII Ogólnopolski Turniej Par
z okazji Święta Wojska
Polskiego
XXXIII Memoriał Janiny
Wielkoszewskiej
Ili Ogólnopolski Turniej „O
Podkowę Kasztanki Marszałka"
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Imprezy 2024

Zachodniopomorskie
Stowarzyszenie Bowlingowe
,,Zadania statutowe,
doskonalenie umiejętności"

Załącznik nr 3 do
Protokołu Stargardzkiej Rady Sportu z dnia 27.12.2023 r.

26 000,00 zł
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Propozycja wprowadzenia zmian w podziale środków z dotacji UM na sport dzieci i młodzieży.

W oparciu o dyskusję na ostatnim spotkaniu Rady Sportu oraz stanowisko prezentowane na nim
przez Pana Prezydenta proponujemy zmianę sposobu podziału środków z UM, która będzie
nastawiona z jednej strony na docenianie osiągnięć sportowych, jak również na preferowanie
sportów tradycyjnie „stargardzkich" oraz tych, w których stargardzcy młodzi sportowcy zdobywają
wysokie lokaty.

Proponujemy zatem podział całej „puli" przeznaczonej na wsparcie stargardzkich sportów na dwie
części w stosunku 2/3 oraz 1/3. Część większa byłaby dzielona dotychczasowym systemem
opracowanych wcześniej kryteriów, co spowodowałoby utrzymanie kwoty przeznaczonej w ten
sposób do podziału na podobnym poziomie jak w roku poprzednim (zgodnie z deklaracją Pana
Prezydenta o około 50% wzroście kwoty przeznaczonej na wsparcie stargardzkich klubów w roku
2024).

Część mniejsza dzielona byłaby pomiędzy konkretne kluby w konkretnych dziedzinach:

Błękitni Stargard - piłka nożna mężczyzn

LLKS Pomorze Stargard - lekkoatletyka kobiet i mężczyzn

Pesta Stargard - zapasy kobiet i mężczyzn

Spójnia Stargard - koszykówka mężczyzn

Stargardzkie Towarzystwo Cyklistów- kolarstwo kobiet i mężczyzn

WMLKS Pomorze - lekkoatletyka kobiet i mężczyzn.

Podział tej części środków następowałby proporcjonalnie do zdobytych przez powyższe kluby w
powyższym zakresie punkty tzw. ,,ministerialne" sportu dzieci i młodzieży w wieku 10-20 lat.
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